


Bespreking vanavond (mail aan: veiligverkeerbloesemgaerde.nl) 
 
Goedemiddag, 
  
Via deze weg wil ik laten weten dat wij, vanwege zieke kinderen en werkverplichtingen, 
helaas niet in staat zijn om vanavond aanwezig te zijn bij de vergadering op het 
gemeentehuis. 
  
Wij waarderen enorm jullie inzet voor veilig verkeer Bloesemgaerde en staan ook achter het 
plan van het nieuwe voetpad richting school. Als bewoners van Bonne Louiselaan xx 
(doodlopende straatje met fietsbrug) steken wij dagelijks de drukke Kerkweg over om onze 
kinderen naar school en opvang te brengen. De situatie vanaf de fietsbrug is zeker verbeterd 
met de komst van de wegversmalling aldaar, toch zouden wij erg blij zijn met de aanleg van 
het nieuwe voetpad. Onze kinderen zijn 5 en 2 jaar (derde kindje is op komst) en het blijft 
echt goed uitkijken met het oversteken van de drukke Kerkweg. Kleine kinderen zijn wat dat 
betreft onvoorspelbaar. De route over het nieuwe voetpad zou voor ons iets langer zijn dan 
via de fietsbrug. Toch zouden wij deze route verkiezen boven het oversteken vanaf de 
fietsbrug. Gewoonweg omdat het veiliger is en niet onbelangrijk, ook zo voelt. 
  
Uiteraard mogen jullie bovenstaande vanavond overbrengen. Hiermee hoop ik toch nog een 
steentje bijgedragen te hebben. 
  
Succes vanavond! 
  
Groeten, 
  
xxxxx 
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